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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:1499 Effekterna av plastpåseskatten

Skatten på plastpåsar infördes den 1 maj 2020. Det har nu nästan gått ett år 
sedan den nya skatten infördes. Skatten är på 3 kronor per kasse och 30 öre för 
frukt- och grönsakspåsar. 

Regeringen budgeterade med att plastpåseskatten skulle ge skatteintäkter på 2,1 
miljarder, och nu måste regeringen snart stämma av vad intäkterna verkligen 
blev. De som kalkylerade med 2,1 miljarder i intäkter behöver se över sitt sätt 
att räkna, för att undvika framtida felberäkningar. 

Snart har det gått ett år, och en utvärdering av plastpåseskattens effekter bör nu 
planeras. 

Min fråga till finansminister Magdalena Andersson är: 

 

Avser ministern att nu inför årsdagen av plastpåseskattens införande göra en 
utvärdering av plastpåseskatten och se vilka miljömässiga och ekonomiska 
effekter plastpåseskatten verkligen har haft?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-28
Besvaras senast
2021-02-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


